
 
 

Nu bygger vi konstgräsplan på Stallaholm 
 
 
 

 
Idrottsföreningarna i Essunga kommun är i stort behov av att kunna träna och spela fotboll 
under en allt längre säsong. 
 
Idag har många klubbar tillgång till konstgräsplaner vilket saknas i vår kommun. 
Vi har många ungdomar och seniorspelare som tvingas åka till grannkommuner 
för att få denna träningsmöjlighet och då ofta på sena kvällstider. 
Vid en gemensam utvärdering av idrottsklubbarna i Essunga kommun framkommer ett behov 
av ca 35 timmar per vecka från Oktober till Mars månad, vilket motsvarar ca 900 timmar 
under vinterhalvåret. 
 
Vi har tagit fram kostnadsberäkning för en funktionell konstgräsanläggning på 
Stallaholmsområdet vid sidan om nya IP. Föreningarna har enats om att detta är den mest 
lämpliga platsen.  
Vår förhoppning är att kunna anlägga denna så snart som möjligt. 
Med hänsyn tagen till utomhustemperatur bör limning och anläggning ske senast i början av 
September månad. 
 
Då ekonomin i idrottsföreningarna är ansträngd behöver vi bidrag för att klara så stora 
investeringar. 
Bidrag kommer att sökas från flera håll för att täcka kostnaden som totalt uppgår till ca  
5,5 miljoner kronor, vi räknar med att en del ska finansieras genom andelsteckning.  
 
Vi vill ge företag och privatpersoner möjlighet att teckna andelar i konstgräsanläggningen. 
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